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Informace z obce

1.10. / Naše obec patří mezi zakládající členy Komunitní energetiky, která byla založena v rámci MAS Svatojiř-
ský les. Valná hromada potvrdila starostu obce do funkce člena kontrolního výboru. O komunitní energetice,  
co by nám v budoucnu mohla přinést, Vám přineseme informace v dalším vydání Kouteckého plátku.

1.10. / Proběhlo setkání starosty s představiteli spolků v obci. Mimo Koutecké lípy přijali pozvání všechny 
spolky, včetně Karla Otty za motocyklovou stáj Ottamura, se kterou obec v letošním roce úzce spolupracuje. 
Hodnotil se spolkový život v roce 2024, spolupráce mezi spolky a obcí, význam obecních akcí, plán činnosti spol-
ků na rok 2025 a také jejich zapojení do vybraných společenských akcí pořádaných obcí v příštím roce. Závěrem 
se probíraly potřeby spolků a podpora ze strany obce. 

3.10. / Na křižovatku polních cest umístil Tomáš Maličký se svými syny novou zvoničku (foto na titulní straně). 
Zazvoňte si pro štěstí. 

8.10. / Zastupitelstvo obce na svém zasedání schválilo změnu systému odpadového hospodářství pro rok 
2025. Více informací na straně 4. V příloze tohoto vydání je dále „Ohlášení k místnímu poplatku za odkládání 
komunálního odpadu z nemovité věci“, kterou prosíme vyplněnou odevzdat na OÚ do 6. listopadu 2024. 

10.10. / Naši obec navštívila Ing. Martina Havlová, která je v dozorčí radě Společnosti pro zahradní a krajinář-
skou tvorbu, aby nám po důkladné prohlídce obce i jejích zákoutí odborně navrhla možné úpravy, přišla  
s nápady a možnostmi ke zlepšení naší krajiny. Její doporučení je následující. Z obce samotné byla velmi příjem-
ně naladěna. Zde by více odhalila pítko s minerální vodou, aby z hlavní silnice nebylo schované, protože máme 
po právu co ukazovat a co nabídnout. Dále by zatravněné plochy v blízkosti pítka osadila narcisy. Paní Havlová 
nám každopádně doporučuje se dále zaměřit na rekonstrukce polních cest – tentokrát na východ od obce. Již 
bez asfaltu, s výsadbou ovocných alejí.

19.10. / Konal se první ročník běžeckého závodu Koutecký rozběh. Monice Vlčkové děkujeme za organizaci,  
se kterou pomáhali Koutečtí Rybáři, z.s. a obecní úřad. 

9.11. / Naši rybáři budou opět provádět prořez stromů v obci. Pokud potřebujete prořezat větve, napište svůj 
požadavek na email: starosta@obec-kouty.cz do 6.11.2024. 

 
 
 
 
 
Informace od VaK Nymburk: Vážení odběratelé pitné vody z vodovodu pro veřejnou potřebu Skupinového 
vodovodu Poděbrady - Městec Králové, z důvodu výměny sekčních šoupat, výměny části armaturního vystrojení 
na ÚV Poděbrady a na vodojemu Kostelíček Vám oznamujeme, že dne 31. 10. 2024 od 08:00 do 15:00 hodin bude 
přerušena dodávka pitné vody mimo jiných také v obci Kouty. Vodovody a kanalizace Nymburk, a.s. jako provo-
zovatel vodovodu žádá všechny odběratele na uvedenou dobu o předzásobení vodou a současně se omlouvá za 
způsobené problémy. Upozorňujeme, že po obnovení dodávky vody může dojít k jejímu zakalení.

Výzva: Na sobotu 15. února 2025 plánujeme pořádat vepřové hody na návsi. Jelikož má v příštím 
roce naše vesnice výročí 680 let, rádi bychom tyto hody spojili s Masopustním průvodem. Proto se touto 
cestou ptáme, zdali máte zájem zúčastnit se tohoto průvodu? Kostýmy zajistí OÚ pro děti i dospělé, pro 

muže i ženy, pro malé i velké. Informace prosím sdělte do 17. listopadu 2024 osobně starostovi obce, 
nebo zašlete SMS, či volejte na číslo 724 655 662 případně zašlete na email: starosta@obec-kouty.cz 

Děkujeme.
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Naše Zastupitelstvo má za sebou polovinu svého man-
dátu. Dovolte mi se ohlédnout za dvouletým působe-
ním a shrnout, co se povedlo, co naopak nepovedlo,  
a také co nás do vypršení funkčního období čeká.
Dva roky utekly jako voda. Když jsme koncem října 
roku 2022 nastupovali, nebyl připravený žádný projekt, 
ve kterém bychom měli pokračovat. Začali jsme tedy 
rovnou na projektech, které jsme Vám slibovali před 
volbami. Na všech obecních účtech jsme měli dohro-
mady částku 3 219 075,36-Kč . V současnosti (k 7.10.) 
jsou naše obecní finance v částce 5 945 394,54-. V roce 
2023 jsme si nechali vytvořit znalecký posudek obec-
ních nemovitostí a na jeho základě poté zrevidovali 
pojistné smlouvy. Během dvou let postupně plníme to, 
k čemu jsme se zavázali a samozřejmě další, které vy-
plynuli z daných situací a času. V současnosti nám chybí 
dva zásadní projekty k dokončení. Prvním je chodník na 
hřbitov, který je ve fázi stavebního řízení a pevně věří-
me, že i přes útrapy s digitalizací stavebního řízení jej do 
konce našeho volebního období postavíme. Navíc proti 
plánované výstavbě podal odvolání jeden z majitelů 
sousedících pozemků, takže to v současnosti řešíme se 
stavebním úřadem. A druhým projektem je rekonstruk-
ce školní budovy na Dětskou skupinu (školku pro děti 
ve věku od 0,5 roku do 5 let) a to včetně provozu gastra. 
I v tomto případě probíhá stavební řízení a vedle toho 
se navíc dokončuje prováděcí dokumentace, která má 
minimalizovat zbytečné navýšení nákladů při samotné 
realizaci tzv. víceprací. Tento projekt zde zaslouží více 
místa a tak se mu budu podrobněji věnovat v některém 
z dalších vydání tohoto periodika.
Při letošní historicky první účasti naší obce v soutěži 
„Vesnice roku“ jsme byli oceněni diplomem za péči  
o krajinu. S tímto oceněním byla spojena finanční od-
měna 100 000,-Kč, kterou jsme se rozhodli věnovat 
celou zpět do naší krajiny. V měsíci říjnu k nám na mé 
pozvání přijela Ing. Martina Havlová, která je v dozorčí 
radě Společnosti pro zahradní a krajinářskou tvor-
bu, aby nám po důkladné prohlídce obce i jejích zá-
koutí odborně navrhla možné úpravy, přišla s nápady  

a možnostmi ke zlepšení. Určitě její rady bereme vážně. 
Soutěže Vesnice roku se chceme zúčastnit i v roce 2025, 
kdy bude naše vesnice slavit 680 let od první písemné 
zmínky.
Mám radost z toho, že máme široký záběr. A jsme úspěš-
ní. Staráme se o lesy a krajinu, o naši infrastrukturu,  
o krajinné prvky, o informovanost a samozřejmě při 
tom myslíme na nás všechny, na občany naší vesnice. 
Za Vaší podpory, k těm již našim tradičním, vznikají dal-
ší zajímavá společenská setkání. Za všechny bych chtěl 
připomenout Den obce s Neckyádou a pak samozřejmě 
Společný ples obcí, který pořádáme se sousedními ob-
cemi.
Co se nepovedlo je určitě rezignace tří zastupitelů v po-
lovině roku 2023. Toto jsme celkově nezvládli. Z toho 
nemám radost. Nicméně mě těší, že po naskočení Mi-
chala Hažmuky do zastupitelstva, jsme toto špatné ob-
dobí překlenuli a že se při našich jednáních navzájem 
přesvědčujeme, argumentujeme a naše diskuze zůstá-
vá věcnou diskuzí, která nepřechází do osobní úrovně. 
Respektujeme se navzájem. Jsem samozřejmě rád za 
to, že i v menším počtu pěti zastupitelů proti původním 
sedmi se nám daří náš program plnit.
Co tedy již máme úspěšně za sebou? Nový Web obce, 
dosázení lesa Jeřábníka, květinový záhon u Louže, 
fotovoltaiku na OÚ a hospodě, větrolam, altán s gri-
lem na hřišti, dotažení elektrické přípojky na hřiště, 
lokální biocentra Blatnice a Netřebice, polní cesty  
v západní části, dále proběhla rekonstrukce sochy sv. 
Jana Nepomuckého, rekonstrukce desky padlých hr-
dinů, byla opravena komunikace U Kovárny, do konce 
října bude opravena komunikace v Pytlovce, vydává-
me Koutecký plátek s informacemi z dění v obci, do-
končuje se výstavba nové zdi na hřbitově a závěrem 
ještě musím zmínit výstavbu cest v nové části hřbi-
tova, které budou zhotoveny do konce tohoto roku. 

Chci Vám tímto poděkovat za podporu, které si velmi 
vážíme. 

Martin Pelichovský, starosta obce

JSME V PŮLCESlovo starosty
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Odpadové hospodářství

Vážení spoluobčané, dovolte mi Vás informovat,  
že od 1. ledna 2025 přecházíme na nový systém odpa-
dového hospodářství v obci.
Původní systém, kde každý z nás zaplatil stejnou část-
ku za rok se tedy ruší a nově máte možnost si sami 
vybrat velikost nádoby a dle této velikosti zaplatit po-
platek. Tato změna se týká černé popelnice. Již tedy 
nebudete platit roční poplatek za osobu, ale jen za 
velikost a počet nádob na směsný komunální odpad, 
který si sami určíte. Je to postavené tak, že čím men-
ší nádobu si vyberete, tím méně budete samozřejmě 
platit. Slibujeme si od tohoto systému, že nás všechny 
bude více motivovat k třídění a tudíž se nám celko-
vě sníží hmotnost směsného komunálního odpadu  
v obci. Snížení celkového množství směsného odpadu 
je náš náš cíl. Ruku v ruce se snížením množství jde 
také o snížení nákladů. A netýká se jen nás občanů, 
ale také snížení celkového doplatku z obecní poklad-
ny. Připomínám, že v současnosti obec doplácí na od-
padové hospodářství cca 300 000,- Kč za rok. Snížení 
směsného odpadu samozřejmě prospěje nejen našim 
peněženkám a obecní pokladně, ale i životnímu pro-
středí.

Tento systém nám také dovoluje měnit velikosti 
nádob dle svých aktuálních potřeb. To samé platí také  
o počtu nádob. Je zimní období a topím uhlím?  
Potřebuji navíc jednu popelnici na uhlí? Tak ji budu 

mít, když o ni požádám. Na dobu, na kterou chci.  
Ale samozřejmě počítám s tím, že za tuto druhou ná-
dobu opět zaplatím. Frekvence svozů směsného od-
padu jsou stanoveny pro rok 2025 podle Vašich přání z 
dotazníkové ankety na 1x za 14 dní. Za celý rok tedy 26 
svozů pro černé popelnice.
Nyní si shrňme, kolik tedy budeme v roce 2025 platit. 
Zastupitelstvo obce rozhodlo o ceně 0,70- Kč za 1 litr 
nádoby. Maximum dle zákona je 1,- Kč za 1 litr nádoby.
V roce 2024 platil každý občan v domácnosti 950,-Kč. 
Pokud budete chtít jednu nádobu o velikosti 60 litrů 
s frekvencí svozu 1x14 dní, zaplatí celá domácnost  
1 092,-Kč za rok. U popelnice o velikosti 120 litrů pak 
domácnost zaplatí 2 184,-Kč.

V nejbližších dnech obdržíte veškeré informace  
o změně odpadového hospodářství v naší obci na 
emailové adresy, popřípadě je naleznete ve svých 
schránkách.

Zvažme tedy, jak velké nádoby budeme potřebo-
vat. Zvažme, jak snížíme směsný komunální odpad. 
Děkuji Vám za to. Jsem přesvědčen, že tento systém 
bude pro nás všechny přínosem.

Martin Pelichovský, starosta obce

Konec poplatku za osobu. Vyberte si velikost popelnice podle svých představ.
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Jak jsme Vás informovali, v rámci komplexní údržby Křečkovského Borku, pracuje pro naši obec „lesák“, 
který má mimo jiného za úkol pořezat popadané stromy a soustředit je na jednom místě. Nařezané dřevo z 
těchto stromů pak OÚ nabídne k prodeji svým občanům.

Pokud máte zájem o koupi palivového dřeva, vyplňte pouze 1. část označenou jako OBJEDNÁVKA 
PALIVOVÉHO DŘEVA a doručte celý tento list na OÚ Kouty do neděle 10. listopadu 2024. Poté budete 
kontaktováni, vyzváni k zaplacení celkové částky a informováni o termínu a místu vyzvednutí.

Protože očekáváme velký zájem, bude v prvním kole možné objednat maximálně 5 m3 palivového dřeva 
na nemovitost. OÚ nemůže zaručit, že budou uspokojeni všichni zájemci. Tato nabídka se v prvním kole týká 
pouze občanů obce Kouty a cena je stanovena na 750,-Kč za m3 palivového dřeva.

Objednávka na řezané palivové 
dřevo z lesa Křečkovský BorekStrana 5 / Objednávka na řezané palivové dřevo z lesa Křečkovský Borek 

Jak jsme Vás informovali, v rámci komplexní údržby Křečkovského Borku, pracuje pro naši obec „lesák“, který má 
mimo jiného za úkol pořezat popadané stromy a soustředit je na jednom místě. Nařezané dřevo z těchto stromů pak 
OÚ nabídne k prodeji svým občanům. 

Pokud máte zájem o koupi palivového dřeva, vyplňte pouze 1. část označenou jako OBJEDNÁVKA PALIVOVÉHO 
DŘEVA a doručte celý tento list na OÚ Kouty do neděle 10. listopadu 2024. Poté budete kontaktováni, vyzváni 
k zaplacení celkové částky a informováni o termínu a místu vyzvednutí.  

Protože očekáváme velký zájem, bude v prvním kole možné objednat maximálně 5 m3 palivového dřeva na 
nemovitost. OÚ nemůže zaručit, že budou uspokojeni všichni zájemci. Tato nabídka se v prvním kole týká pouze 
občanů obce Kouty a cena je stanovena na 750,-Kč za m3 palivového dřeva.  

 

1. OBJEDNÁVKA PALIVOVÉHO DŘEVA (vyplňuje zájemce) 
JMÉNO A PŘÍJMENÍ…………………………………………………………………………….. 

ČÍSLO POPISNÉ……………………………………………………………………………………. 

POČET M3 (UVEĎTE MAX. 5)……………………………………………………………….. 

CENA ZA M3 JE = 750,-Kč 

CENA CELKEM……………………………………………………………………………………… 

 

(hodící se níže označte) 

CENA BUDE UHRAZENA HOTOVĚ NA OÚ KOUTY 

CENA BUDE UHRAZENA BANKOVNÍM PŘEVODEM 

 

2. DOKLAD O ZAPLACENÍ / PRŮVODKA PRO VYZVEDNUTÍ PALIVOVÉHO DŘEVA 
(vyplňuje zástupce OÚ) 

Po uhrazení celkové částky bude zájemce informován o termínu vyzvednutí palivového dřeva přímo u lesa 
Křečkovský Borek, kde si jej bude moci naložit a odvézt.  

JMÉNO A PŘÍJMENÍ…………………………………………………………………………….. 

ČÍSLO POPISNÉ……………………………………………………………………………………. 

POČET M3 K VYZVEDNUTÍ…………………………………………………………………… 

 

PODPIS ODPOVĚDNÉHO ZAMĚSTNANCE OÚ A RAZÍTKO………………………………………… 

_______________________________________________________________________________________________ 

3. POTVRZENÍ O PŘEVZETÍ ZAPLACENÉHO PALIVOVÉHO DŘEVA  
(podpisem ztvrzuje odvoz dřeva jeho nový majitel. Podepsaný list zůstává u zástupce prodeje dřeva) 

 

PODPIS………………………………………………………………………………. 

stvrzuje
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Ze školní kroniky
24. ledna 1890 se začalo vyučovati. Služeb Bo-

žích jsme se účastniti nemohli, poněvadž důstojný 
pan farář byl nemocen. Přihlásilo se 51 dítek ka-
tolického vyznání a 18 evangelického. Dítky evan-
gelického vyznání přijaty byly jen prozatím, až by 
slavná c.k. okresní školní rada milostivě dovolila, 
by dítky ty ze soukromé školy v Netřebicích smě-
ly se přijati na veřejnou školu v Koutech. Dovolení 
udělila slavná c.k. okresní školní rada výnosem ze 
dne 14. února 1890.

Bylo tedy úhrnem dítek 69. Roztřídění dítek v od-
děleních ponecháno bylo tak, jak bylo ve školách 
předešlých. Celkem bylo dítek 71, ale jeden chla-
pec navštěvoval dále školu v Poděbradech a jedna 
dívka pro tělesnou slabost školu nenavštěvovala.

Důstojný pan farář František Vaňhálek z Úmy-
slovic vyučoval svaté náboženství. Prvním učite-
lem byl Václav Kučera, narodil se 24. května 1866 
v Jíkvi. Ke stavu učitelskému připravoval se na 
ústavě v Praze. Od 1. září 1885 působil při obec-
ných školách v Běrunicích, v Chlumci nad Cidlinou  
a v Chotěšicích.

15. dubna 1890 byla škola poctěna první in-
spekční návštěvou vysoce ctěného pana c.k. okres-
ního školního inspektora Josefa Šebesty.

V roce 1890 byla složena místní školní rada, která 
byla u slibu. Členové místní školní rady: předseda 
V. Douša, farář F. Vaňhálek, učitel V. Kučera, dále J. 
Stehlík, V. Lazar, A. Jeřábek, ředitel velkostatku L. 
Doležal, náhradníci V. Vavák, V. Drahovzal.

Školní rok zakončen byl dne 15. července. Dítky 
účastny byly mše svaté v 8 hodin ráno v Úmyslovi-
cích. Ke konci mše svaté zazpívaly dítky Rakouskou 
národní hymnu. Pak obdržely dítky zprávy a sešity.

Na základě prezentace slavné c.k. okresní škol-
ní rady ze dne 14. června 1890, jmenován byl ve-
leslavnou c.k. zemskou školní radou definitivním 
učitelem při obecné škole v Koutech Jan Řehák, 
řídící učitel ve Vlkově. Narodil se 13. dubna 1861 
v Kovanicích. Tam navštěvoval obecnou školu do 
roku 1873. od téhož roku do roku 1876 navštěvoval 
měšťanskou školu v Poděbradech, od roku 1876 do 
roku 1880 učitelský ústav v Praze. Roku toho nabyv 
vysvědčení dospělosti učitelské, jmenován byl ve-
leslavnou c.k. zemskou školní radou podučitelem 
ve Krchlebích, kdež působil do roku 1884. Téhož 
roku nastoupil místo správce ve Vlkově, kde jako 
řídící učitel od roku 1886 do 15. července 1890 pů-
sobil.

Dne 12. září odbývalo se přijetí školy za slavné 

komise: Předsedy velectěného Pána, p. Josefa 
Šebesty, a královského školního inspektora Mdr. 
Stránského, jako zdravotního znalce a pana Josefa 
Procházky, stavebního znalce, dále členův místní 
školní rady a obecního zastupitelství v Koutech. 
Slavná komise uznala učebnu, jakož i celou školu 
za vhodnou a po některých pokynech ve příči-
ně některých věcí, jež místní školní rada zaříditi 
se uvolila, sepsán protokol o schválení místností  
k účelům školním. Za kabinet se používati bude 
světnice proti učebně s oknem do ulice.

V neděli dne 14. září 1890 o druhé hodině od-
polední, konalo se svěcení školní budovy, jež byla 
důstojně vyzdobena. Svěcení přítomni byli: Slo-
vutný Pán, pan Adolf Blümel, c.k. okresní hejtman, 
jako předseda c.k. okresní školní rady, slovutný 
Pán, pan Josef Šebesta, c.k. okresní školní inspek-
tor, pánové Karel Bucek, ředitel měšťanské školy  
v Poděbradech a Leopold Doležal, ředitel panství  
v Poděbradech, jako členové c.k. okresní školní 
rady. Svěcení vykonal důstojný pan Antonín Bou-
chal, vikariátní sekretář v Chlebích, jenž vyložil 
náboženský účel školy. Slovutní páni c.k. okresní 
hejtman a c.k. okresní školní inspektor vyložili účel 
školy ze stránky vychovávací a vyučovací, vzpome-
nuvše mocné ochrany v rozkvětu školství za pano-
vání Jeho Veličenství našeho nejjasnějšího císaře 
a krále, jemuž vzdán byl dík nejhlubší. Starosta V. 
Douša poděkoval všem za přízeň škole věnovanou 
a žádal i nadále přízeň škole zachovati. Mezi obča-
ny bylo vybráno 15 zlatých, za něž zakoupeny byly 
knihy a tak učiněn byl počátek ke zřízení knihovny 
žákovské.
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Rozhovor s Vladimírem Lacinou
Dnes si budeme povídat se členem výboru 
spolku Koutečtí Rybáři Vladimírem Lacinou.

Ahoj Vláďo, prozraď nám na úvod, jak jsi se dostal 
do Kout?
Martine, do Kout jsem se dostal tak, že jsem začal 
chodit se zdejším děvčetem v roce 1977.

Co dál nám o sobě prozradíš?
V podstatě jsme s Blankou spolu celý náš dospělý ži-
vot a od roku 2019 jsme se zde i usadili. Máme spolu 
jednu dceru, bydlí na druhém konci Prahy. Máme i 
dvě vnoučata, kluky 14 a 16 let a jsou to vysocí habá-
ni, sportovci.

Začátkem října jsme měli setkání spolků zapsa-
ných v naší obci, jaký to na tebe zanechalo dojem?
Zanechalo to na mně úplně úžasný dojem. Bylo fajn, 
že jsme se takhle pohromadě sešli. Bylo zajímavé zjis-
tit, že máme všichni podobné problémy. Ty se týkají 
převážně členské základny. A při té schůzce vznikaly 
dobré nápady, přání a představy, co se týče dění v 
obci.

Myslíš si, že spolky a obec mezi sebou mají komu-
nikovat, pomáhat si?
Samozřejmě, to by jinak nešlo…

Souhlasíš s tím, že spolkový život spoluvytváří 
život v obci?
Jednoznačně.

Jaká je teď situace u rybářů po tom, co se Michal 
Hanousek, jako předseda Kouteckých Rybářů, z 
obce odstěhoval?
Zatím se nic nemění, počkáme do výroční schůze, kde 
společně probereme další postupy.

Moc si vážím toho, jak se staráte o rybníky, o bře-
hy, o chatu v lesíku. A také vašeho rybářského 
kroužku, který vedete pro naše děti.
Chci zde hlavně poděkovat dětem a jejich rodičům, 
kteří jim umožňují tento kroužek navštěvovat. Vím, 
že jsme v létě z důvodu obrovských veder, kdy to fakt 
nemělo cenu, několik lekcí vynechali. Nicméně v prá-
ci s dětmi chceme pokračovat i v dalších letech. Má to 
smysl. Rádi bychom s dětmi v neděli 3. listopadu, po-
kud počasí dovolí, vylovili ještě pár karásků z Louže. 
Pro dětské zájemce bude sraz na rybníku v 9:30 hodin.
Kouty znáš podstatně dlouhou dobu, vnímáš je-

jich vývoj? A popřípadě jaký na tebe ten vývoj za-
nechává dojem?
Pociťuji vývoj, je vidět, že obec žije. Máme kanalizaci, 
vodovod, opravené silnice….

Máš nějakou naší společenskou událost, která se ti 
líbí nejvíce a nemůžeš se dočkat?
Samozřejmě naše rybářské závody. To je vyvrcholení 
celé sezóny. A také i za dětské rybářské závody. U dětí 
vidíš tu pravou nefalšovanou radost.

Pomalu se blíží Vánoce, máš je rád? Necháš se po-
hltit atmosférou?
Vánoce pro dospěláka? Spíš tiše trpím… Štědrý večer 
je pro malé děti… Jinak Vánoce mám samozřejmě 
rád.

Takže se potkáme se zase potkáme pod rozsvěce-
ným stromem u svařáku a při Postání se zbytky 
cukroví?
Potkáme. Přijdeme s Blankou moc rádi, jako každý 
rok.

Já se také moc těším. Chci ti Vláďo poděkovat za 
tvůj čas a chuť nám o sobě a o rybářích něco po-
vědět.

S Vláďou Lacinou si povídal Martin Pelichovský
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Chybí Vám nějaká rubrika? 
Vaše podněty, náměty a připomínky nám sdělte osobně nebo na email starosta@obec-kouty.cz

Odpadového Oskara letos získaly znovu Dalešice, Chvalšiny a Město Fulnek. 
Dalešice a Chvalšiny mají produkci směsného komunálního odpadu zhruba 30 kg/osobu za rok/ 

tedy jednu a půl běžné 120 litrové popelnice. Pro srovnání, průměrná produkce v ČR je zhruba 10 
popelnic na osobu. Ve Fulneku je produkce SKO 99,4 kg/ob.


